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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnego posiedzenia  Komisji  Finansów i  Rozwoju

Gospodarczego oraz Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku

w dniu 21 listopada 2017 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny Stefan Wełniak poprosił o przycięcie drzew na ulicy Bohaterów i ulicy Lipowej w Osieku

nad Notecią oraz przy zjeździe ze ścieżki rowerowej. Następnie radny powiedział, że na osiedlu

ceramiczny przy ulicy Dębowej, czy Bukowej znajdują się lampy, które mają zakamieniałe klosze,

co utrudnia przepust światła. W związku z tym radny poprosił,  o wymianę chociaż co drugiego

klosza. 

Radny  Roman  Łuka powiedział,  że  mieszkańców  Wyrzyska  zainteresowała  wycinka  małych

drzewek  i  krzewów  po  lewej  stronie  ulicy  Bydgoskiej,  jak  jedzie  się  w  kierunku  POM-u.

W związku z tym mieszkańcy zadają pytania, czy coś w tym miejscu powstanie? Następnie radny

przekazał  prośbę  mieszkańców  osiedla  kwiatowego  w  Wyrzysku  w  zakresie  zamontowania

oświetlenia przy niedawno naprawionych schodach. Dalej radny przekazał ciepłe słowa dla Pani

Burmistrz i nie tylko, za prace wykonane na ulicy Parkowej w kierunku ogródków działkowych.

Mieszkańcy wskazywali, że zmieni się atmosfera prowadzenia zajęć na hali sportowej, i nie tylko

ponieważ w tym miejscu był kurz. Ponadto mieszkańcy wskazują, że Urząd bardzo dobrze trafił

z wykonawcą tego zadania, gdyż wszystko zostało wykonane bardzo porządnie. Takie same słowa

dotyczyły zadnia wykonanego na ulicy Pocztowej. Kończąc radny poprosił o sprawdzenie starego

budynku finansów znajdującego się na skrzyżowaniu z ulicą Łączną, gdyż podobno z tego budynku

wychodzi na zewnątrz krótki odcinek rury, z którego mają wydobywać się ścieki.

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  wszystko  zostanie  sprawdzone.

Natomiast miło jest słyszeć takie słowa i dostać taniego oraz dobrego wykonawcę, który pogodził

kwestie  najniższej  ceny oraz  bardzo dobre  wykonanie.  Jeżeli  chodzi  o  przejście  na  schodkach,

to potrzeba była już zgłoszona i została ujęta lampa w procedurze przetargowej na oświetlenie,

co zostało wskazane w czasie remontu tego przejścia. Natomiast ulica Bydgoska jest odkrzaczana

i oczyszczana, a w tym miejscu na razie nic nie powstanie. W tym miejscu będzie koszony tylko

trawnik, a jak się okazało, wśród tych krzaków rosły świerki, które zostały odsłonięte. 



(…)

Radny Stefan Rymer poprosił aby posprzątać liście znajdujące się na ulicy Kościuszki, ponieważ

wpadają do kanalizacji, co może skutkować jej zapchaniem.

(…) 
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